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intetpelacji, uprzeimie wyja6niam co nastgpuje.

NWP.0003.13.14.2019

wprowadzenia podwyzki stawki bazowei. O
zaopiniowarry pruez ztmqzl<t zawodowe, w6wczas

podczas XVI Sesji Rady Miasta

zawodowych wniosek dotyczqcy
ile wniosek zostanie pozytywnie
podwyZka obejmie caN4 zaNogg od

stycznia 2020t.

Odno6nie inteqpelacii oznaczonei nr 5.
Z rnfotmacji przekazanych przez Ptezesa Zarzqdu Sp6lki wynika, i2 zostaN.a

przeprowadzona rozrnowa zar6wno z Kierownikiem ZakN.adv, j^k r6wntez
z pracownikami poszczeg6lnych zmian. U*ugr ptacownik6w dotyczyly wprowadzetia
jednolitych zasad orgatizacji pra'cy pracownik6w linii sorto'$/niczej. !7obec powyzszego
Kietownik Zak\adu zosta\. zobowrqzany do opracowania wewnetrznego regulaminu pracy
na linii sortowniczei. Regulamin zostanie wptowadzony Zanqdzeniem Prczesa Zan4du
Sp6lki i zapewni jednakowe zasady pr.^cy dla wszystkich pracownik6w linii sortowniczej.

Z powaianiem


